

# Exhibitors' Product Highlights

## 展商產品亮點

### Food & Catering Franchise

### 食品及加盟展區





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亚洲国际博览馆

云海肴  
— 云南菜 —

Beijing Xinzhenyicheng Catering Management Co., Ltd

北京心正意誠餐飲管理有限公司

6B14

[www.yunhaiyao.com](http://www.yunhaiyao.com)

Established in October 2009, Beijing Xinzhenyicheng Catering Management Co., Ltd is a catering management company, possessing three restaurant brands that specialize in Yunnan cuisines.

北京心正意誠餐飲管理有限公司於 2009 年 10 月創辦，旗下有“雲南雲海肴”、“亭雲幸福館”、“邊境共和國”三大餐飲主力品牌。





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亚洲国际博览馆



Chan Kan Kee Ltd  
陳勤記鹵鵝有限公司  
6D22  
[www.chankankee.com](http://www.chankankee.com)

Chan Kan Kee is the top one “Lo Shui” goose restaurant with 70 years’ experience in Hong Kong on making Chiu Chow food - Michelin Award for 8 years. Franchisees are welcome.

香港滷鵝第一品牌，七十年潮菜老字號、8年米芝蓮，歡迎加盟特許經營商。





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亚洲国际博览馆



Marrybrown SDN BHD

6D21

<https://www.marrybrown.com>

The award-winning Marrybrown is the franchisor and operator of Malaysia No.1 fast food brand. Since its inception in early 1981, it has grown by leaps and bounds. The company, restaurant managers, franchisees serving millions of customers through more than 450 restaurants in 15 countries. From Malaysia, Singapore, Brunei Darussalam, Indonesia, Thailand, Myanmar, India, Maldives, Sri Lanka, China, Africa, and the Middle East.



瑪利朗是馬來西亞最大國產速食連鎖企業，在世界各地擁有數百多家餐廳遍及逾馬來西亞、中國，新加坡，印尼、印度、馬爾地夫，非州，中東，緬甸，泰國，汶萊等都可見到以瑪利朗為標誌的快餐廳及品嘗著多選擇，好味道，品質佳，價格優，種類繁多的速食產品。





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亚洲国际博览馆



Roasters Asia Pacific (Cayman) Limited

6E13

<http://www.kennyrogersroasters.com/>

<http://www.jollibean.com>

KRR International Corporation is the franchisor for Kenny Rogers Roasters brand worldwide and has operations in the U.S.A, Malaysia, Singapore, Philippines, Dubai, India, Thailand and Kuwait. There are more than 230 Kenny Rogers Roasters restaurants worldwide.

KRR International is a wholly owned company of Berjaya Corporation Berhad. In April 2008, Berjaya acquired the Kenny Rogers Roasters trademarks and trade names from Nathan Famous hotdog chain in the U.S.A.





11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亞洲國際博覽館



Shang Dao Food Co Ltd

上島食品

6E09

[www.asian-food.com.tw](http://www.asian-food.com.tw)

Professional Pearl Milk Tea Material Manufacturer

From training→brand→raw material→space→equipment→management→ complete shop with all service. We have a strong team to be a good consultant for you that we are not only distribute the popular beverages but also build brand and Franchise. Our goal is 「Taiwanese good taste, everyone know that!!」

上統食品為台灣珍珠奶茶原物料工廠，除提供原物料外，另輔導全球創業開店、技術教學轉移、協助自創品牌、品牌連鎖化等，推廣珍珠奶茶，時至今日已行銷全球 50 多國，100 個據點，為了深耕全球佈局，在地服務，目前我們在全球尋找有餐飲經驗、想創業不怕苦的經銷商。

SHANG TONG  
掛壁黑糖  
The Caramel Sugar  
of Hanging wall

25kg

5kg

<https://www.asian-food.com.tw/>  
<https://www.kilibay.net/>

Trading Specialist  
國際專員  
張郁華  
Katy Chang

No.55,Jan 6th Rd.,Zhonghe Dist.,New Taipei  
City 24545,ta-wan.  
TEL :+886-2-2225-3322#14  
FAX :+886-2-3234-9900  
E-mail:worldbiz@shang-tong.com



11 - 13 / 6 / 2019 | AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港 • 亚洲国际博览馆



Subway International BV

6E21

[www.subway.com.hk/](http://www.subway.com.hk/)

Great tasting, made-to-order sandwiches, and salads, plus, a reputation for offering wholesome alternatives to traditionally fatty fast food, has made Subway restaurants popular destinations around the world. With 42,000+ independently owned and operated locations in 100+ countries, the Subway chain is the world's largest submarine sandwich franchise.



三明治和沙拉口感好，現點現做，是比傳統油膩的速食食品更為健康的選擇使得賽百味店鋪全球聞名。賽百味是全球最大的潛水艇三明治加盟品牌，在100多個國家共有42,000+ 多家獨立擁有和運作的店面。

